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»دنیای هوادار« پای صحبت جوان ترین ورزشکار اعزامی به المپیک؛

جمیله  سروری: پدرم عامل اصلی 
حضور من در ژیمناستیک  بود 

در پی انتصابات جدید »گل ریحان البرز«؛

تنها  تصمیم عقلانی آقای مدیرعامل
 یا ایجاد سپر دفاعی!؟

صفحه 2

در ادامه انتصابات شائبه برانگیز وزارت ورزش؛ 

صدری، از مخابرات
 تا پرسپولیس!

                                         صفحه 7  

تختی با وجود باخت، فروتنانه با حاضرین دست داد و رفت

از استرس زیاد سه روز تب کردم

زنان ژاپنی برایم عروسک هدیه آوردند!

بعد از ۶۵ سال تلاش، خیلی راحت عذرم را خواستند!

این  گفت  و گو را در صفحه ۸ بخوانید
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خبر

در پی انتصابات جدید »گل ریحان البرز«؛
تنها تصمیم عقلانی آقای مدیرعامل 

یا ایجاد سپر دفاعی!؟
انصافا  و  بود  کوتاه  خبر 
ناظمی  مسرت بخش:»هومن 
مدیر رسانه ای و مجید دودانگه 
سرپرست تیم فوتبال گل ریحان 

البرز شدند«.
مدت های مدیدی بود که مردم 
جامعه  خُردتر،  سطح  در  و 
ورزش استان البرز حس و حال 
بسی ناخوشایند نسبت به اتفاقات و انتصابات لُپ لُپی تنها تیم 
شهر و استان شان که شانس حضور در فصل آینده ی لیگ برتر 
را دارد، داشتند. بارها و بارها شاهد بودیم که مدیران این تیم با 
انتخاب کادرفنی )در واقع کادرهای فنی!( جدید گل ریحان در 
تلاش برای شکست رکورد سرعت نور در اخراج و انتخاب مربی 
تازه بودند و هریک از انتخاب هایشان هم به نوعی دهن کجی 
واضحی به مربیان و کارشناسان فنی و به طور کلی جامعه ی 
ورزشی البرز به حساب می آمد که در سال های اخیر با انتخاب های 
اینچنینی  از سوی مدیران، گوشه گیر و منزوی شده اند. درست 
در برهه ای که این انتصابات پر گاف و پر از ابهام به یک رسم 
در این تیم تبدیل شده بود و ما نیز به انواع و اقسام خبرهای 
جابه جایی های ریز و درشت و دسته گل  های تازه ای که کرور کرور 
به کارنامه ی  رضا رضایی - مدیرعامل گل ریحان البرز و تحلیلگر 
غرب وحشی - عادت کرده و منتقد شماره یک وضع موجود در آن 
باشگاه بودیم، ناگهان در یک چرخشی عجیب خبر آمد که هومن 
ناظمی به عنوان یکی از ورزشی نویسان خبره و کاربلد رسانه ای 
استان مان که از قضا جزو همکاران دوست داشتنی ماست و ید 
طولایی هم از حیث قلم زنی در باب تیم های لیگ یکی دارد، 
به عنوان مدیر رسانه ای و مجید دودانگه - سرمربی با دانش و 
اخلاق مدار البرزی - به عنوان سرپرست جدید این تیم معرفی 
با  روزهای سخت  مرد  کرده  ثابت  که  دودانگه  مجید  شدند. 
دانش فنی بالا و سطح بازی خوانی درجه یکی است، در شرایطی در 
مقام سرپرست پا به گل ریحان )سردمدار تیم های البرزی( گذاشته 
که پیش از این به عنوان سرمربی سابقه ی معناداری را در صعود 
تیم هایش از لیگ دسته سه به دسته دو رقم زده است )سایپامهر 
البرز و شهدای رزکان( و با توجه به شناختی که وی از البرز و 
بازیکنان بومی اش دارد، بیش از پیش می توان به جریان سازی و 
صعود گل ریحانی ها به لیگ برتر در آینده ای نه چندان دور )حتی 
همین فصل( امیدوار بود.   نکته جالب توجهی که پیش از این 
در انتصابات و تصمیمات مدیران و مالکان )که هنوز مسائل 
قضائی شان در هاله ای از ابهام است( باشگاه به چشم می آمد این 
بود که در این استان کسی صرفا به دنبال استفاده از مربیان 
بومی نبوده و نیست؛ چرا که فوتبالی ها انتظار دارند اگر هم قرار 
است کسی خارج از استان بر روی نیمکت گل ریحان یا هر تیم 
دیگری در البرز بنشیند باید دارای سابقه ای روشن و دلیل شفافی 
بر آن انتخاب وجود داشته باشد. شاید کمی دیر به نظر برسد اما 
مدیران باشگاه گل ریحان که مدت زیادی از عمر مدیریتی شان 
در فوتبال نمی گذرد، بالاخره فهمیدند که اگر قصد ماندن در 
این ورزش مردمی را دارند بهتر است کمی هم مردمی باشند 
و با تصمیم های منطقی و شفاف برای خود و باشگاه، پایگاه 
اجتماعی درست کنند؛ پایگاهی که طبعا ساختن آن کار هرکسی 
نیست! البته هنوز برای قضاوت زود است. باید صبر کرد و دید 
تا ببینیم می توانیم این انتصابات تازه را رویکردی نوین و قدمی 
روبه جلو به جهت پیشرفت واقعی تنها نماینده ی استان در لیگ 
یک قلمداد کنیم یا همه ی این اقدامات با توجه به مقبولیت 
و محبوبیت ناظمی-دودانگه در میان فوتبالی ها و رسانه ای های 
استان، صرفا به جهت ایجاد سپر دفاعی و مصونیت گردانندگان 
اصلی از انتقادات در میان نشریات و ورزشی ها صورت گرفته؟ ما 
که بخیل نیستیم! به امید درخشش و موفقیت گل ریحان  البرز...

سرمقاله

مدیرکل پیش بینی و هشدار سریع سازمان هواشناسی 
گفت: تا فردا- ۸ بهمن ماه، آسمانی صاف در بیشتر مناطق 
کشور خواهیم داشت و در شهرهای صنعتی و پرجمعیت 

با افزایش غلظت آلاینده ها مواجه هستیم.
صادق ضیاییان افزود: تا روز پنجشنبه- ۹بهمن ماه، روند 
تدریجی افزایش دما در کشور رخ خواهد داد که بیشترین 
مقدار آن در استان های ساحلی دریای خزر و اردبیل ۶ 
تا ۱۲درجه سانتیگراد پیش بینی می شود. از این رو در 
دامنه های رشته کوه البرز ذوب برف و وقوع  پدیده بهمن 

قابل پیش بینی است.
مدیرکل پیش بینی و هشدار سریع سازمان هواشناسی با 
اشاره به ورود سامانه بارشی به کشور از روز پنجشنبه- ۹ 
بهمن ماه گفت: ورود این سامانه سبب بارش برف و باران 
و وزش باد در برخی نقاط شمال غرب و غرب می شود. 

تقویت می شود و  روز جمعه- ۱۰بهمن ماه،  این سامانه 
علاوه بر شمال غرب و غرب، در جنوب غرب، سواحل 
غربی و مرکزی خزر و دامنه های جنوبی البرز مرکزی سبب 

بارش می شود.
وی اضافه کرد: نواحی مرکزی و شرقی خلیج فارس روز 

سه شنبه- ۷بهمن ماه، مواج پیش بینی می شود.
ضیائیان در پایان درباره وضعیت جوی کشور تهران طی 
دو روز آینده اظهار کرد: آسمان تهران امروز- ۷بهمن ماه، 
صاف تا کمی ابری در بعضی ساعات همراه با غبار محلی 
و در بعدازظهر وزش باد با بیشترین و کمترین دمای ۱۲ 
و ۱- درجه سانتیگراد پیش بینی می شود. آسمان پایتخت 
فردا- ۸بهمن ماه، صاف همراه با غبار محلی خواهد بود و 
دمای هوا در گرمترین و سردترین زمان به ۱۳ و ۱ درجه 

سانتیگراد می رسد.

خبر اول

افزایش آلودگی هوای کلان شهرها تا فردا

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 

شهید سیدعلی کرمانی پوربقایی  را گرامی می دارد

واکسن  گفت:  ایرانی  کرونای  واکسن  ارزیابی  مسئول 
سوئدی وارداتی با تکنولوژی Recombinant ساخته شده 

و مورد تایید است.
به گزارش »دنیای هوادار«، مینو محرز- عضو کمیته علمی 
ستاد مقابله با کرونا در برنامه »تهران ما سلامت« رادیو 
وارداتی طی  کرونای  واکسن  تزریق  به  اشاره  با  تهران 
روزهای آینده گفت: اولویت تزریق واکسن کرونا با کادر 
درمان است. اولویت دوم با افراد بالای 70سال و بیماران 
دیابتی، قلبی و ریوی و افرادی است که سابقه بیماری 
زمینه ای دارند و بعد گروه های دیگر که بیشتر با مردم در 
ارتباط هستند در اولویت های بعدی قرار می گیرند. ولی 
اولین بخش از واکسن وارداتی بیشتر برای کادر درمان و 
افراد در معرض خطر کووید خطرناک استفاده می شود. 
وی با اعلام این خبر که واکسن مذکوراز کشور سوئد 
وارد می شود گفت: این واکسن مدرنا نیست و واکسن 
کوبایی هم نیست چون واکسن کوبایی هنوز فاز آخر خود 
را طی نکرده است. این واکسن از سوئد وارد می شود و 

مورد تأیید ما است.
ساخت  درباره  ایرانی  کرونای  واکسن  ارزیابی  مسئول 
واکسن در داخل کشور خاطرنشان کرد: واکسنی که 9 
دی ماه اولین تست خود را انجام داد و مجوز کمیته اخلاق 
را دریافت کرد تحت نظر من و دو نفر از همکارانم است 
و در حال طی کردن فاز کارآزمایی بالینی است. هدف ما 

در کارآزمایی بالینی مرحله اول، بررسی عوارض است که 
داوطلبانی که تزریق بر روی آنها انجام شده خوشبختانه 
عوارض مشخصی نداشتند و نوبت دوم واکسن هم برای 
آنها تزریق شده است. محرز با اشاره به اینکه تا امروز 30نفر 
واکسن را دریافت کرده اند، گفت: این واکسن به تدریج 
تزریق می شود و پس از تأیید گروه نظارتی نفرات بعدی 
مورد تزریق واکسن آزمایشی قرار می گیرند. اگر مرحله اول 
موفقیت آمیز باشد مرحله دوم با 300 داوطلب به کار خود 
ادامه خواهد داد. وی با اعلام این خبر که روزدوشنبه- 
6بهمن ماه تعداد بیشتری مورد تزریق قرار می گیرند، گفت: 
افراد داوطلب پس از تزریق حدود 30دقیقه تحت نظر 
هستند و بعد به هتل هدایت می شوند با گذراندن دوره ای 
6 یا 7روزه به منزل می روند که در آنجا هم تحت کنترل 
کامل قرار خواهند گرفت. اگر مشکلی برای این افراد پیش 
بیاید با تلفنی که تحت اختیارشان است با دکتر و پرستار 
تماس می گیرند که خوشبختانه تا به امروز مشکل حادی 

پیش نیامده است.
عضو کمیته علمی ستاد مقابله با کرونا با تأکید بر اینکه 
پس از ساخت واکسن هیچ داروی موثر جدیدی به بازار 
نیامده است گفت: پس از ساخت واکسن درمان کمرنگ 
شده است و داروهایی هم که به بازار آمدند موثر نبودند. 
کرونا درمان قطعی ندارد ولی درمان های علامتی بسیار 

به ما کمک می کند.

محرز درباره تکنولوژی واکسن سوئدی که قرار است برای 
کادر درمان استفاده شود خاطرنشان کرد: این واکسن 
Recombinant  بوده و سابقه دار است اگرچه خیلی از 
این تکنولوژی استفاده نمی شده است. واکسن ایرانی از 
ویروس ضعیف شده ساخته شده است ولی یک سری از 
واکسن ها از ترکیب یک ویروس با ویروسی دیگر ساخته 
می شوند. این واکسن در اروپا و استرالیا ساخته شده 
و مورد تأیید است. وی با اظهار تأسف از افزایش آمار 
مبتلایان به کرونا در کشور گفت: جهش های ژنی ویروس 
کرونا نگران کننده است و فکر می کنیم شاید حتی 
واکسن ها به ویروس های جهش یافته جواب ندهند. 
خبرهای جالبی نداریم ولی تا زمانی که همه واکسینه 
شوند و با جهش های بیشتر این ویروس مواجه شویم 
باید مصون بمانیم. هنوز استفاده از ماسک و رعایت 
فاصله گذاری اجتماعی و شستشوی مداوم دست ها از 
مهمترین عوامل جلوگیری از کرونا است. محرز با اعلام 
خبر افزایش مبتلایان به کرونا گفت: دورهمی ها بیشتر 
شده، تالارهای عروسی راه افتاده و افراد در کنار هم و 
بدون ماسک می نشینند و غذا می خوردند. اگر وضعیت 
به همین منوال پیش برود پیک چهارم را اواخر بهمن و 
اوایل اسفند خواهیم داشت. مردم خسته شده اند ولی در 
حال حاضر باید پروتکل ها را رعایت کرد تا پس از تزریق 

واکسن بتوان شرایط را کنترل کرد.

رئیس فراکسیون کارگری مجلس شورای اسلامی با 
اشاره به پیشنهاد نمایندگان مجلس برای افزایش ۳۵ 
تا ۴۰درصدی میزان حقوق کارگران در سال۱۴۰۰ گفت: 
افزایش حقوق کارگران در سال  امیدواریم وضعیت 

۱۴۰۰، تا پیش از ۱۵اسفند امسال مشخص شود.
علی بابایی  کارنامی- رئیس فراکسیون کارگری مجلس 
شورای اسلامی با اشاره به وضعیت میزان افزایش 
حقوق کارگران در سال 1400 اظهار کرد: هنوز نمی  توانیم 
رقم دقیقی از میزان افزایش حقوق و دستمزد کارگران 
در سال آینده ارائه دهیم اما نکته ای که وجود دارد 
برای  پیشنهاداتی  نمایندگان مجلس  که  است  این 
در  کارگران  حقوق  میزان  40درصدی  تا  افزایش 35 
سال 1400 مطرح کرده اند. وی افزود: طبق قانون کار، 
شورای عالی حقوق و دستمزد مسئولیت تعیین میزان 
را به عهده دارد که  افزایش سنواتی حقوق کارگران 

امسال از این شورا درخواست کرده ایم تا رقم افزایش 
حقوق کارگران در سال 1400 بر واقعیت بیشتر منطبق 
کارگری  خانوار  ضروری  هزینه های  جبران  و  باشد 
کشور مدنظر قرار گیرد. سخنگوی کمیسیون اجتماعی 
مجلس در پاسخ به این پرسش که در سال های قبل 
همواره شاهد تأخیر در تعیین میزان افزایش حقوق 
کارگران بودیم، آیا برای سالجاری اقداماتی در راستای 
است،  شده  کارگران  حقوق  افزایش  به موقع  تعیین 
گفت: طبق رایزنی  ها و مکاتباتی که با معاونان وزارت 
رفاه داشته ایم، قول داده اند تا وضعیت افزایش حقوق 
امسال  15اسفند  از  پیش  تا   ،1400 سال  در  کارگران 

مشخص شود.
بابایی کارنامی ادامه داد: طبق وعده ای که از معاونان 
ذی ربط در وزارت رفاه گرفته ایم، قرار است جلسات 
شورای عالی حقوق و دستمزد، با حضور نمایندگانی 

از مجلس و نیز نمایندگانی از تشکل های کارگری و 
کارفرمایی تشکیل و در نهایت تا پیش از15 اسفند، رقم 
نهایی افزایش حقوق کارگران در سال آینده مشخص 
 شود. وی با اشاره به پیشنهادات نمایندگان مجلس 
برای میزان افزایش حقوق کارگران در سال آینده اظهار 
کرد: معتقدم پیشنهاد افزایش 35 تا 40درصدی برای 
افزایش حقوق کارگران، با توجه میزان نرخ تورم، رقمی 
تا حدی  و  است  اقتصادی  واقعیت  های  به  نزدیک 
هزینه های کارگران را جبران می کند اما باید شرایط 

تولیدکننده را نیز در نظر گرفت.
اگر  کرد:  اضافه  مجلس  کارگری  فراکسیون  رئیس 
دولت در تعیین میزان افزایش حقوق کارگران دخالت 
نکند یا حتی الامکان دخالت  های حداقلی و نظارتی 
داشته باشد، می توان به تعیین افزایش حقوق کارگران 

در فضایی واقع بینانه امیدوار بود.

واکسن کرونای »سوئدی« به زودی وارد کشور می شود

احتمال تصویب »افزایش ۴۰درصدی حقوق کارگران« تا ۱۵ اسفند 

سلامت

خانه ملت

مهرداد تیموری

 مدیرمسئول
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جامعه

رئیس شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی استان البرز 
اینکه راهپیمایی ۲۲بهمنِ امسال در استان  با بیان 
البرز به صورت خودرویی انجام می شود، گفت: تصاویر 

شهدای سلامت در مسیر راهپیمایی نصب می شود.
به گزارش »دنیای هوادار«، حجت الاسلام روحی یزدی 
در جمع خبرنگاران با بیان اینکه امسال دهه فجر به 
دلیل شیوع بیماری کرونا و شرایط خاصی که در کشور 
برگزار  متفاوت  به صورت  نیز  برنامه ها  است،  حاکم 
می شود، اظهارکرد: ویروس کرونا که دنیا را تحت تاثیر 
خود قرار داده است و کشور ما را نیز از این موضوع جدا 
نیست ما را ملزم کرده است که برنامه ها متناسب با 
شرایط و رعایت شیوه نامه های اعلام شده از سوی ستاد 

ملی مبارزه با کرونا انجام شود.
وی با بیان اینکه تمام تلاش ما بر این است که با 
جامع نگری و کامل بودن برنامه ها و طرح ها امور را 
پیش ببریم، افزود: بحث مراسم و برنامه های دهه فجر 
امسال مانند هرسال برگزار می شود، ممکن است تغییر 
شکل و ظاهر داشته باشد اما اصل برنامه های دهه فجر 

تعطیل نمی شود.
رئیس شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی استان البرز 
با اشاره به اینکه در ستاد ملی مبارزه با ویروس کرونا 
بندی را در راستای اجرای برنامه های دهه فجر تصویب 
به  برنامه  امسال  در 22بهمن  کرد:  بیان  است،  کرده 
صورت رژه خودرویی و موتوری برگزار می شود در این 
راستا شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی بر آن شد که 

در این راستا برنامه ریزی کند.
در  لازم  برنامه ریزی های  اینکه  بیان  با  یزدی  روحی 
این راستا در استان در حال انجام است، تصریح کرد: 
راهپیمایی روز 22بهمن در سراسر استان در قالب و 

شکل خودرویی برگزار می شود.
وی با عنوان اینکه برنامه های خوبی در کارگروه های 
برنامه ریزی شده است،  مختلف دهه فجر در استان 
خاطر نشان کرد: یکی از این کارگروه ها، ایثار و شهادت 
امور  و  شهید  بنیاد  کل  اداره  مدیریت  با  که  است 
ایثارگران در استان انجام می شود و برنامه های خوبی  

نیز برای این هفته تدوین شده است.
رئیس شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی استان البرز 
با اشاره به اینکه سال گذشته 5 مبدأ برای راهپیمایی 
22بهمن تعیین شد، گفت: امسال نیز به همان صورت 
است اما تفاوتی که وجود دارد این است که خودروها 
در مبادی پنج گانه قرار می گیرند، تزئین می شوند و در 

مسیر قرار می گیرند.
ترافیکی  محدودیت های  خصوص  در  یزدی  روحی 
اعلام شده در روز 22بهمن در کرج، عنوان کرد: از سه 
نقطه فقط خودروهایی می توانند وارد شوند که قصد 
ورود به برنامه رژه خودرویی را داشته باشند که این سه 
نقطه شامل تالار شهیدان نژاد فلاح به سمت میدان 

سپاه، میدان والفجر و سه راه رجایی شهر می شود.
وی پنج مسیر دیگر آغاز این راهمیمایی خودرویی را 
میدان آزادگان، فلکه اول رجایی شهر، سه راه میانجاده، 

بلوار علامه جعفری و میدان شهدا، عنوان کرد و افزود: 
جایگاه امسال در شهر کرج در کنار پارک تنیس برپا  
می شود و در مسیر راهپیمایی علاوه بر شهدای انقلاب، 
دفاع مقدس و مدافع حرم، تصاویر شهدای سلامت نیز 

نصب می شود.
استان  اسلامی  تبلیغات  هماهنگی  شورای  رئیس 
البرز با اشاره به اینکه  روز 12بهمن رژه موتورسواران را 
خواهیم داشت، بیان کرد: همچنین برای روز 22بهمن 

در استان پیگیر دعوت از سخنران کشوری هستیم.

ما جنگ را می بریم؟راهپیمایی ۲۲بهمن در البرز به صورت خودرویی انجام می شود 
دوشنبه 1٨دسامبر سال1916 
در كمركش خیابان »بیكر« 
جنگ  مهلكه  وسط  درست 
بمب های  است،  جهانی 
با  متحدین  خوشه ای 
لندن  غروب  نم  نم  باران 
كه  وزیر  نخست  جناب  و 
با  ضروری  جلسه ای  برای 
رئیس ستاد مشترك به ساختمان شماره2 نخست وزیری 
می رود؛ چنددقیقه از موعد مقرر گذشته است و راننده با 
اجازه جناب چرچیل راه میانبری را از خیابان »اكسفورد« كه 
ورود ممنوع است، انتخاب می كند غافل از این كه در انتهای 
نخست  خودرو  است.  ایستاده  قانون مدار  افسری  خیابان 
وزیر متوقف و علی رغم تلاش راننده و حتی معرفی شخصِ 

صندلی عقب، جریمه دوبرگی بریده می شود.
 افسر راهنمایی هم با كمال خونسردی اعلام می كند كه 
آقای نخست وزیر را می شناسد ولی وظیفه خودش را بیشتر 
می داند. حتی اجازه ادامه مسیر هم نمی دهد و همان جا 
نخست وزیر را دیپورت می كند. چرچیل از ته دل لبخندی 
می زند و می گوید:»وقتی  در این شرایط قانون در پایتخت 
انگلیس حكم فرماست یعنی ما جنگ را حتماً خواهیم برد«.
امن  ولی  سرد  هوای  در  بهمن  چهارم  بعد،  سال  هشتاد 
تهران، نماینده ای از مجلسی كه قرار است الگوی همه ادوار 
مجلس و قهرمان مقابله با بی قانونی و ظلم باشد حالش را 
ندارد كه توی ترافیك معطل شود به خط ویژه می زند. مأمور 
قانون به وظیفه اش عمل كرده جلوی خودروی او را می گیرد 
ولی نماینده قانون و ضابط قانون را به یك فقره »چک« 
محكمِ آب دار دعوت می كند و فاجعه آن جا رخ می دهد كه 
در مقابل پرسش جامعه به دروغ متوسل شده و می گوید 
من نزدم! البته ممكن است فردا بگویند مأمور بدلی بوده و 
تعادل روانی نداشته است یا رئیس نماینده بگوید مأمور 
نفوذی دولت بوده است؛ یكی چند روز دیگر بگوید مأمور 
عامل استكبار بوده است، همه این اتفاقات ممكن است رخ 
بدهد ولی فقط یك پرسش می ماند:»ما كجای كاریم، به نظر 

شما ما جنگ را می بریم؟«

غربالگری کرونایی ۹۰ درصد 
جمعیت گیلان

معاون فنی علوم پزشکی گیلان، با بیان اینکه در مرحله 
گیلان  جمعیت  ۹۰درصد  سلیمانی  شهید  طرح  نخست 
غربالگری شدند، تصریح کرد: با توجه به موفقیت مرحله 
نخست، مرحله دوم را نیز با استفاده از امکانات دانشگاه 

علوم پزشکی استان آغاز کردیم.
دکتر مسعود نوروزی با اشاره به اجرای مرحله نخست طرح 
شهید سلیمانی در استان گیلان، اظهار کرد: در مرحله نخست 
۶۶۶هزار و ۱۰۳خانوار مشتمل بر دو میلیون و ۶۳هزار و ۱۵۶نفر 
از جمعیت استان را غربالگری کرونایی کردیم. وی با بیان 
اینکه در مرحله نخست طرح شهید سلیمانی ۹۰درصد جمعیت 
گیلان غربالگری شدند، تصریح کرد: با توجه به موفقیت مرحله 
نخست، مرحله دوم را نیز با استفاده از امکانات دانشگاه علوم 
پزشکی استان اعم از مراقبین سلامت و بهورزان و همکاری 
بسیج و سپاه قدس آغاز کردیم. معاون فنی معاونت بهداشتی 
دانشگاه علوم پزشکی گیلان، اولویت مرحله دوم طرح مذکور 
را غربالگری گروه های آسیب پذیر جامعه که بیشتر در معرض 
کرد:  خاطرنشان  و  دانست  دارند،  قرار  کرونا  به  ابتلا  خطر 
سالمندان یکی از این گروه های آسیب پذیر هستند. نوروزی، 
با بیان اینکه سالمندان به واسطه سن بالا در معرض خطر 
ابتلا به کرونا قرار دارند، گفت: متاسفانه سالمندان عمدتا دارای 
بیماری های زمینه ای هستند و خطر ابتلا در آنان بالاست و در 
صورت مبتلا شدن به کرونا این بیماری را با شدت بیشتری 

تجربه می کنند و خطر مرگ و میر بالایی دارند.

نیش طنز»البرز« چه خبر؟

کوتاه از استان ها

سرپرست معاونت گردشگری  اداره کل میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی البرز از صدور مجوز بهره برداری 
از چهار واحد پذیرایی گردشگری و سنتی در استان خبر داد.
سعید دوستانی اظهار کرد:  از آنجا که بخشی از وظیفه 
اشتغالزایی در استان به عهده اداره کل میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی است، در تلاش هستیم تا 
با صدور چنین مجوزهایی زمینه اشتغال پایدار را برای 

عده ای فراهم کنیم.
وی اضافه کرد: صدور مجوز برای این چهار واحد پذیرایی 
گردشگری و سنتی برای ۶۴ نفر اشتغال مستقیم ایجاد 

می کند.
وی ادامه داد: از مجموع چهار واحد جدید، سه واحد 
پذیرایی سنتی در کرج و یک واحد پذیرایی سنتی در 
شهرستان ساوجبلاغ ایجاد می شود که سرمایه لازم برای 

بهره برداری از آنها ۲۳ میلیارد تومان است.

دوستانی افزود: امسال افزون این واحدها، مجوز فعالیت 
برای شش خانه مسافر، چهار مرکز پذیرایی سنتی،  سه 
دفتر خدمات مسافرتی و گردشگری و یک شرکت مجری 

خانه مسافر در استان البرز صادر شده است.
وی بیان کرد:  شیوع کرونا و عدم فعالیت واحدهای 
عدیده ای  مشکلات  گردشگری  و  اقامتی  پذیرایی، 
برای مدیران و کارکنان این واحدها ایجاد کرده  که با 
رفع  برای  لازم  برنامه ریزی های  تخصصی،  بررسی های 
مشکلات اصناف حوزه گردشگری در حال پیگیری و 

انجام است.
به  توجه  با  البرز گفت:  سرپرست معاونت گردشگری 
ظرفیت تاریخی، طبیعی، گردشگری و مسافرپذیربودن 
مراکز خدمات  راه اندازی  با  می رود  انتظار  البرز  استان 
گردشگری بتوان شاهد رونق گردشگری و اشتغال استان 

بود.

صدور مجوز برای ۴ واحد پذیرایی سنتی در البرز 

دکتر اصغر مازیار سرمربی تیم گل ریحان البرز پس از 
تساوی مقابل قشقایی شیراز گفت:بازی خوبی را شاهد 
بودیم ما در نیمه دوم گل اول را دریافت کردیم ولی 
بازیکنان ما به خوبی به بازی برگشتند و گل تساوی 

را به ثمر رساندیم.

وی ادامه داد: با توجه به شرایط گذاشته و اینکه چند 
بازیکن تیم با مصدومیت مواجه بودند ولی از تمام 
بازیکنان تیم راضی هستم و تلاش خود را انجام دادند 
و امیدوارم در دیدار های اینده نتایج خوبی را کسب 

کنیم.

سرمربی گل ریحان در پاسخ به این سوال که آیا برنامه 
ای برای جذب بازیکن جدید دارید گفت: در همان 
ابتدای حضورم درخواست خود را برای جذب بازیکن 
به مدیرعامل باشگاه ارائه کردم و انشالله به زودی و در 
فصل نقل و انتقالات بازیکنان جدید به تیم اضافه می 
شوند ولی باید به این نکته اشاره کنم که در تیم ما 
بازیکنان خوب و آینده داری حضور دارند که می توانند 

در ادامه لیگ موفق باشند.
مازیار در ارتباط با حواشی دیدار با قشقایی و تاخیر در 
برگزاری این مسابقه گفت:خیلی خوب است که اگر 
قراره بازی در لیگ یک برگزار شود برنامه ریزی از قبل 
به صورت دقیق انجام شود که شاهد چنین اتفاقاتی 
نباشیم و تاخیر در برگزاری مسابقه در روحیه بازیکنانم 

تاثیر گذار بود.
دیدار گل ریحان البرز و قشقایی شیراز عصر گذشته با 

نتیجه یک بر یک در ورزشگاه انقلاب به پایان رسید.

»سرمربی گل ریحان«:

به دیدار های آینده امیدوار هستم

»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »حسن نظری«

 - شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد

سعید  شفیعیان

 نویسنده
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»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »علی محمد حیدریان«

 - نقاش فقید معاصر - را گرامی می دارد
شهری

گزارش

در جلسه رسمی شورای شهر؛

لایحه »نرخ تسعیر ارز«
 متروی کرج تصویب شد

لایحه نرخ تسعیر ارز برای پروژه قطار شهری 
کرج با اکثریت آراء به تصویب رسید.

به گزارش »دنیای هوادار«، علی کمالی زاده در 
دویست و سی و دومین جلسه علنی شورای 
اسلامی که عصر یکشنبه برگزار شد، اظهار کرد: 
قرارداد مترو به ارزش حدود ۷۰۰ میلیون دلار در 

سال ۸۵ ابلاغ شده است.
وی بابیان اینکه این قرارداد دلاری فاقد تعدیل 
بوده است، گفت: پیمانکار، این پروژه را با دلار 
هزارتومانی شروع کرد ولی در سال ۹۰ به جایی 
رسید که هزینه های ریالی تکمیل آن علی رغم 
ثابت بودن قیمت دلار بسیار بالا رفت، بنابراین 

نیاز به تعدیل قرارداد احساس می شد.   
شهردار کرج با اشاره به اینکه در سال ۹۱ هم 
قیمت دلار از هزار به سه هزار تومان افزایش 
پیدا کرد، گفت: با افزایش قیمت ارز، اقداماتی 
صورت  قرارداد  قیمت  خصوص ترمیم  در 
می گیرد ولی در سال ۹۴ باز به دلیل افزایش 
قیمت ارز، پیمانکار در تأمین هزینه های پروژه 

قطار شهری با مشکل مواجه می شود.
کمالی زاده تأکید کرد: با چکش کاری قرارداد، 
بنا شد هزینه های مربوط به خرید تجهیزات 
متروکه عموماً خارجی هستند با ارز تأمین 
شود و درنهایت ۱۷۰ میلیون یورو به این امر 

اختصاص می یابد.
وی اضافه کرد: در قانون مدنی دستگاه های 
نیستند  ارزی  قرارداد  انعقاد  به  اجرایی مجاز 
ولی اگر منعقد کردند حتماً باید به صورت ریالی 

پرداخت کنند.
شهردار کرج ابراز کرد: تا سال ۹۵ بخش ارزی 
پرداخت  تومان  هزار  یوروی ۵  با  پروژه  این 
می شد ولی از سال ۹۶ به دلیل افزایش قیمت 

ارز پرداخت ها با مشکل مواجه شد.
موظف هستیم  ما  داد:  توضیح  زاده  کمالی 
بخش ارزی قرارداد را به صورت ریال به پیمانکار 
پرداخت کنیم و بعد از استعلام از بانک مرکزی، 
بنا شد بر اساس سامانه معاملاتی الکترونیکی 

ارز »سنا« ارز به پیمانکار پرداخت شود.
وی با اشاره به اینکه هزینه خرید تجهیزات 
مترو برای پیمانکار به شدت بالا رفته است، 

پیش  ماه  دو  پیمانکار  به عنوان مثال  افزود: 
دستگاهی به قیمت ۹۰۰ هزار یورو خریداری 
کرد. اگر ما می خواستیم هزینه این دستگاه را 
با ارز ۴ هزارتومانی به پیمانکار بپردازیم باید 
حدود سه میلیارد و ۶۰۰ میلیون تومان پرداخت 
می کردیم ولی پیمانکار این دستگاه را بیش از 
۳۰ میلیارد تومان یعنی به نرخ روز ارز خریداری 

کرده است.

اغلب تجهیزات مترو وارداتی است

و  دستگاه ها  اغلب  کرد:  اضافه  کرج  شهردار 
تجهیزات مترو ۱۰۰ درصد وارداتی است و در 
شرایط فعلی تحریم خرید آن ها به سختی انجام 

می شود.
کمالی زاده ادامه داد: به دنبال آن هستیم از 
ارز  افزایش یافته و قیمت  ارز  نرخ  زمانی که 
از ۴ هزار تومان بیشتر شده، از طریق سامانه 
سنا بتوانیم مابه التفاوت افزایش ارز در خرید 

تجهیزات را به پیمانکار پرداخت کنیم.
که  زمانی  از  پیمانکار  ادعای  داد:  ادامه  وی 
ارزی  به صورت  را  پروژه  موردنیاز  تجهیزات 
تومان  میلیارد   ۳۰۰ تاکنون،  کرده  خریداری 

است.
در  پیمانکار  البته  کرد:  تأکید  کرج  شهردار 
محاسبات این مبلغ، قیمت یورو را به قیمت 
روز دیده بود ولی بنا شد در صورت وضعیت 
نهایی، قیمت روز خرید تجهیزات در سامانه سنا 

مشخص شود.
کمالی زاده گفت: درنهایت عددی که شهرداری 
که  عددی  و  تومان  میلیارد   ۱۳۰ کرد  اعلام 
ذی حساب تعیین کرد ۱۰۳ میلیارد تومان شد.

وی اضافه کرد: در لایحه نرخ تسعیر ارز برای 
تومان  میلیارد   ۱۰۳ این  مطرح شده  مترو 
پرداخت شود و هزینه خرید مابقی تجهیزات به 

قیمت روز سامانه سنا پرداخت شود.
شهردار کرج تأکید کرد: بدون شک تصویب لایحه 
نرخ تسعیر ارز برای مترو نقش به سزایی در تسریع 

در تکمیل به موقع این پروژه خواهد داشت.
گفتنی است لایحه نرخ تسعیر ارز برای پروژه 

قطار شهری با اکثریت آراء تصویب شد.

رهبری

شهری

پایتخت

شهید  خانواده  با  دیدار  در  ای  خامنه  الله  آیت  حضرت  
فخری زاده گفتند: علوّ مقامی که خداوند با شهادت به 

شهید محسن فخری زاده عطاء کرد، مزد زحمات و 
اخلاص کم نظیر او بود و این مقام با هیچ یک از 

مقام های دنیوی قابل مقایسه نیست.
به گزارش »دنیای هوادار«، خانواده دانشمند 
برجسته و ممتاز هسته ای و دفاعی کشور 
گذشته  روز  عصر  فخری زاده  محسن  شهید 
)دوشنبه( با رهبر معظم انقلاب اسلامی دیدار 

کردند.
حضرت آیت الله خامنه ای در این دیدار با تجلیل 

از برجستگی های علمی و فنی شهید فخری زاده 
عالی مقام  دانشمند  آن  سخت کوشانه  حضور  و 

که  مقامی  علوّ  گفتند:  عمل،  و  علم  میدان  در 
بزرگوار عطاء  با شهادت به آن  خداوند 

اخلاص  و  زحمات  مزد  کرد، 
این  و  بود  او  کم نظیر 

از  هیچ یک  با  مقام 
دنیوی  مقام های 

قابل مقایسه نیست.
رهبر انقلاب اسلامی، عظمت یافتن نام شهید 
فخری زاده در میان عموم مردم و ابراز تأسف 
او  بودن  ناشناخته  از  از جوانان  بسیاری 
در زمان حیاتش را از دیگر آثار اخلاص 

شهید دانستند.
ایشان همچنین گفتند: همسران شهدا 
در اجر آن ها شریک هستند و از خداوند 
بر  را  خود  آرامش  و  صبر  که  می خواهیم 
الهی  توفیق  به  و  فرماید  نازل  دل های شما 
با شأن شهید  را متناسب  بتوانید حرکت خود 

ادامه دهید.
شهید  فرزندان  و  همسر  دیدار،  این  در 
و  محبت آمیز  پیام  از  قدردانی  با  فخری زاده 
ترور  از  پس  اسلامی  انقلاب  رهبر  روشنگر 
جریان  تبیین  فخری زاده،  شهید 
فکریِ شهدای جهاد علمی و 
الگوسازی از آنان را مورد 

تأکید قرار دادند.

گفت:  کرج  شهرداری  ایمنی  خدمات  و  آتش نشانی  سازمان  رئیس 
انفجار گاز در یک واحد مسکونی در محدوده شهرک خاتم کوچه فجر 

دو مصدوم به جا گذاشت.
به گزارش »دنیای هوادار«، عباس وحیدی گفت: حادثه انفجار داخل 
واحد مسکونی بر اثر نشت گاز )کپ انفجاری( در طبقه سوم ساختمانی 
چهار طبقه هشت واحدی رخ دهد و منجر به مصدومیت یک خانم 
۴۷ ساله و دختربچه یک ساله شد. وی بیان کرد: این حادثه منجر به 

تخریب درب و پنجره و دیوارهای اتاق خواب این واحد مسکونی شد.
رئیس سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری کرج تصریح کرد: 
بلافاصله با اعزام اکیپ های عملیاتی از دو ایستگاه محل ایمن سازی 

شد و مصدومان تحویل عوامل اورژانس داده شدند.
وی با اشاره به اینکه این حادثه بر اثر نشت گاز اتفاق افتاده  گفت: 
ایمنی  با رعایت موارد  از چنین حوادثی  برای پیشگیری  شهروندان 

نسبت به وسایل گازسوز خود اطمینان حاصل کنند.

مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند شهرداری تهران گفت: با  شروع 
 دوره های آموزشی و اطلاع رسانی به شهروندان، قرار است در آینده 

ای نزدیک تمام مناطق شهر تهران به طرح کاپ بپیوندند.
اجرای  به  اشاره  با  علیپور  صدرالدین  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
پایلوت طرح کاپ )کاهش پسماند( در ۶ منطقه از مناطق ۲۲ گانه 
پایتخت اظهار کرد: با شروع دوره های آموزشی و اطلاع رسانی به 
شهروندان، قرار است در آینده ای نزدیک تمامی مناطق شهر تهران 
به طرح کاپ بپیوندند و با انتقال مخازن موجود در معابر به داخل 
زباله  از دسترس  دور  به  ارزش  با  ساختمانها، پسماندهای خشک 

گردها از سایر پسماند ها جدا شود.
مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند شهرداری تهران با تاکید بر دو 
مزیت مهم اجرای طرح کاپ همچون کاهش یا حذف پدیده مذموم 
زباله گردی و کاهش میزان تولید پسماند گفت: با توجه به گذشت 
بیش از ۸ ماه از اجرای طرح کاپ شاهد کاهش قابل توجه میزان 
دفن پسماند بوده ایم که این خود نشان دهنده تاثیر طرح کاپ بر 

الگوی زندگی شهروندان است.
علیپور در تشریح مراحل اجرای طرح کاپ افزود: حذف مخازن از 
برخی از معابر شهر، کاهش تعداد ایستگاه های انتقال پسماند از ۱۱ 
مرکز به ۸ مرکز MRF )مرکز پردازش و بازیافت یکپارچه پسماندهای 
شهری( و حذف ۲۸ ایستگاه بازیافت از مراحل اجرای طرح کاپ و 

برنامه های در حال انجام این سازمان است.
وی افزود: با همپوشانی و پیوستگی گام های کاپ علاوه بر کاهش 
میزان پسماند ورودی به مجتمع پردازش و دفع آرادکوه، پسماند 
خشک ارزشمند از دسترس زباله گردها خارج و پردازش و بازیافت 

پسماندها به نحو مطلوب تری انجام خواهد شد.
علیپور در ادامه با اشاره به اجرای طرح »شنبه های بدون پسماند« 
با هدف تسهیل در تعامل شهروندان با مدیریت شهری گفت: در 
قالب این طرح شهروندان روزهای شنبه پسماندهای خود را که در 
طول هفته تفکیک کرده اند به غرف بازیافت یا خودروهای ملودی 
تحویل می دهند. این طرح با هدف بهبود تفکیک پسماند در مبدا، 
کاهش حجم پسماند خشک، کم کردن رطوبت زباله تولیدی و در 
نهایت کاهش میزان ورودی پسماند به مقصد نهایی آن در آرادکوه 

و حفاظت از محیط زیست انجام می شود.
وی با تاکید بر تلاش برای تغییر عادات و رفتار مردم در برخورد با 
پسماند خاطرنشان کرد: تلاش می کنیم نگرش کاهش پسماند در 
مبدا را در میان شهروندان به یک فرهنگ عمومی تبدیل کنیم، به 
همین دلیل بازخورد رفتار اجتماعی، ایده ها و نظرات شهروندان 
در مورد طرح کاپ به صورت مستمر جمع آوری و مورد بررسی و 
تحلیل قرار می گیرد تا مشارکت شهروندان برای ارتقای این طرح 

افزایش یابد.

»مقام معظم رهبری«: 

شهادت مزد زحمات و اخلاص کم نظیر شهید 
فخری زاده بود 

»وحیدی« خبر داد؛

دو مصدوم در انفجار گاز در شهرک خاتم ۲ 

اجرای طرح کاپ در تمام مناطق پایتخت در آینده  نزدیک
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»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »ابوالقاسم انجوی شیرازی« فرهنگی

- ادیب و نویسنده فقید - را گرامی می دارد

شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

 

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

 RSO Performs Elton John ارکستر سمفونیک رم آثار التون جان را می نوازد
اثری از گروه توانمند ایتالیایی است که عمده فعالیتش تا به امروز اجرای 

آثاری از گروه ها و خوانندگان مدرن قرن بیستم و بیست ویکم بوده است. 
یکی  سراغ  به  جدیدش  آلبوم  در   Roma Symphony Orchestra گروه 
از موفق ترین خوانندگان معاصر، التون جان Elton John رفته است. این 
خواننده شهیر، از افراد تاثیرگذار بر موسیقی قرن بیستم است و بیش از 
۲۵۰ میلیون نسخه از آثار او در سرتاسر دنیا به فروش رفته است. این آلبوم 
موسیقی بی کلام تجربه خاص و متفاوتی از شنیدن آثار این هنرمند در قالب 

موسیقی کلاسیک معاصر، ارکسترال و همچنین بدون کلام است. 
گروه ارکستر سمفونیک رم با اجرای دلنشین خود از آثار این خواننده پرآوازه، 
علاوه بر  این که موجب مرور خاطرات گذشته می شود، خاطرات جدیدی از 
شنیدن این آثار ماندگار را به همراه می آورد و ۳۷ دقیقه دلنشین و سرشار 

خاطره و احساس را برای شنونده رقم می زند.
ارکستر سمفونیک رم Roma Symphony Orchestra یا به اختصار RSO یک 
گروه ایتالیایی است که کار خود را از سال ۲۰۱۹ آغاز کرده است. این گروه 
فضای کاری آثار خود را صدای سینمایی از آثار محبوب موسیقی توصیف 

می کند.

RSO Performs Elton John
::  ارکستر سمفونیک رم    :: 

خلاصه داستان: گروهی متشکل از خلافکاران حرفه ای قصد دارند تا از بانک 
پشتیبانی فدرال در شهر لس آنجلس سرقت انجام دهند.

در بخشی از نقد و بررسی فیلم به قلم Todd Gilchrist - تاد گیلچریست، آمده 
است: مواجه شدن با یک فیلم جاه طلبانه در ماه ژانویه بد نیست. ساده ترین راه برای 
توصیف »کمینگاه دزدان« این است که بگوییم یک تریلر با موضوع سرقت است، 
البته نسبتا با دقت بالایی هم ساخته شده، یک اکشن درام زیرزمینی که شلوغ 
هم هست و تا حدودی انگار حرفی هم برای گفتن دارد. فیلم در لس آنجلس رخ 
می دهد، شهری که آن را به عنوان پایتخت سرقت از بانک در جهان غرب معرفی 
می کند، و کارگردان »کریستین گاجگاست« هم مرتبا هزارتوی بزرگ راه های شهر 
را با سبک پاپ مصنوعی نشان می دهد که آشکارا الهام گرفته از »مایکل مان« 
است. مشخص می شود که اتمسفر و حال و هوای رانندگی »کمینگاه دزدان« تنها 
الهامی نیست که از »مان« گرفته اند. این فیلم روایت هایی موازی را پیش می برد، 
به گروهی از پلیس های سرکش به رهبری »جرارد باتلر« نزدیک می شود، همینطور 
گروهی از دزدان که نقشه می کشند برای ورود به بانک ذخیره فدرال لس آنجلس: 
قلعه ای مستحکم و غیرقابل نفوذ پر از پول. خط داستانی موازی پیچیده و دقیق 
فیلم، تقلیدی آشکار از »مخمصه« )Heat( و بازتابی ضعیف از »رابط فرانسوی« 

)The French Connection( است و...

 Den of Thieves  -کمینگاه دزدان
::    کریستین گودگاست    ::

کتاب جنایت و مکافات اثر فئودور داستایفسکی نویسنده سرشناس اهل روسیه 
است. داستایسفکی در این کتاب با تحلیل انگیزه های جوانی که بر حسب اتفاق 
تبدیل به قاتل شده است و روانکاوری انگیزه های وی به بررسی مسائلی همچون 
رابطه افراد با درون خویش، جهان پیرامون و خدا می پردازد. اصغر رستگار کتاب 
جنایت و مکافات را به فارسی ترجمه و موسسه انتشارات نگاه آن را منتشر کرده 

است.
فئودور داستایوسکی کتاب جنایت و مکافات را درسال ۱۸۶۶ نوشت. هفت سال 
پیش از نگارش آن، داستایسفکی درسال ۱۸۵۹، در نامه ای به برادرش، گفته بود 
طرح این داستان را در زندان ریخته، در دورانی که با درد و دریغ و سرخوردگی 
روزگار می گذراند. او این اثر را اقرارنامه ای در شکلِ رمان خوانده بود و گفته بود 
قصد دارد آن را با خونِ دل خود بنویسد. داستایفسکی در کتاب جنایت و مکافات 
داستان دانشجویی به نام »راسکولنیکف« را روایت می کند که مرتکب قتل 
می شود؛ بنابر انگیزه های پیچیده ای که حتی خود او از تحلیل شان عاجز است. 
راسکولنیکف زن رباخواری را همراه با خواهرش، که غیرمنتظره به هنگام وقوع 
قتل در صحنه حاضر می شوند، می کشد و پس از قتل خود را ناتوان از خرج کردن 
پول و جواهراتی که برداشته می بیند و آن ها را پنهان می کند و خود نیز دچار 

آشفتگی و بیماری می شود و...

جنایت و مکافات- فئودور داستایفسکی
::  ترجمه: اصغر رستگار    ::

کتابفیلم موسیقی

تمام شهرستان ها  کرد:  اعلام  این هفته  بهداشت  وزارت 
از وضعیت قرمز و خیلی پرخطر کرونا خارج شده اند اما 
همچنان ۱۸شهرستان نارنجی بوده و ممنوعیت تردد و سفر 

به آن ها برقرار است.
به گزارش »دنیای هوادار«، طبق آخرین به روزرسانی نقشه 
پراکنش ویروس کرونا در کشور، آشوراده، بندرگز و نوکنده 
در استان گلستان، میانکاله، خلیل شهر، بهشهر، نکا، کیاسر، 
ساری، بابل، بابلسر، فریدون کنار، آمل، محمودآباد، فیلبند، 
الیمستان، رینه، پلور و تمام محدوده کوه دماوند، رویان، 
چمستان، یوش و بلده، سیاه بیشه، مرزن آباد، نوشهر، تنکابن، 
چابکسر،  سادات شهر،  کتالم،  نشتارود،  اشکور،  مازیچال، 
کلاچای، رودسر، رامسر، جواهرده، قائم شهر و چالوس در 
استان مازندران، و سیاه کل و لاهیجان در استان گیلان از 
جمله مناطق توریستی و معمولا پرسفر در کشور هستند که 
همچنان در وضعیت »پرخطر« برای سفر بوده و محدودیت 
و ممنوعیت تردد به آن ها برقرار است. جریمه سفر به این 
مناطق نیز طبق آخرین اعلام ستاد ملی کرونا ۵۰۰هزارتومان 

است.
استانداری مازندران نیز ۲۱دی ماه پس از کاهش محدودیت 
ترددهای بین شهری، در نامه ای به مدیرکل میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی این استان، فعالیت تمام مراکز 
گردشگری و اقامتی در شهرهای نارنجی و قرمز را تا اطلاع 
بعدی، ممنوع اعلام کرد و یادآور شد: هیچ گونه عدول و 
تخطی از مصوبات ملی و استانی درخصوص فعالیت زیر 
ظرفیتِ اکنون، کمتر از ۲۵درصد در این گونه واحدها در 

استان قابل پذیرش نیست.
وزارت  شهرها،  سایر  در  کرونا  مبتلایان  کاهش  وجود  با 
بهداشت همچنان وضعیت استان های مازندران، گیلان، 
تهران، البرز، همدان، آذربایجان غربی، اردبیل و گلستان را 
شکننده و سفر به این مناطق را پرخطر اعلام کرد اما هنوز 

محدودیت تازه ای برقرار نشده است.
با وجود این هشدارها و اعمال محدودیت تردد در برخی نقاط 

کشور، اما گزارش های آماری مرکز مدیریت اطلاعات راه ها و 
حمل ونقل جاده ای، از هفت درصد افزایش ترددهای جاده ای 
در بازه زمانی ۲۳ دی ماه تا دوم بهمن ماه به نسبت سال 
گذشته، خبر می دهد. در این فاصله با کاهش محدودیت 
تردد بین شهری، یک میلیون و ۵۶۹ هزار و ۶۳۲ وسیله 
نقلیه در جاده ها تردد کرده اند و بیشترین سفرها به سمت 
استان های اردبیل، آذربایجان شرقی، قم، خراسان رضوی و 

هرمزگان بوده است.
استان هرمزگان نیز با توجه به افزایش سفرها به جزایر 
جنوبی از جمله قشم و کیش اعلام کرد که از این هفته 
تا اردیبهشت۱۴۰۰ مانع تردد خودروها با پلاک غیربومی و 
گردشگران در تمام این استان خواهد شد، هرچند هنوز 
از چگونگی اعمال این محدودیت ها با توجه به برقراری 

خبری  استان،  این  سمت  به  قطارها  حرکت  و  پروازها 
نیست.

وزیر بهداشت نیز نسبت به موج سفرهایی که به سمت 
استان هرمزگان راه افتاده ابراز نگرانی کرده و گفته است: 
ما نگران موج سفرهای آینده هستیم. یکی از دغدغه ها در 
استان هرمزگان، سفرهای سنگین به جزایر جنوب کشور بود. 
وقتی ویروس جهش یافته به چرخش درآید، بسیار خطرناک 

است. 
اما محدودیت در حمل و نقل عمومی همانند گذشته است 
و طبق تأکید وزیر راه و شهرسازی و ستاد ملی مقابله با 
کرونا، ناوگان ریلی، جاده ای و هوایی ملزم به تکمیل فقط 
۶۰درصد از ظرفیت هستند و باید از پذیرش بیماران کرونایی 

خودداری کنند.

آخــــرین  محـــدودیت های ســــفر
گردشگری جهان سینما

واکنش »اسکرین« به فیلمی با بازی شهاب حسینی 
نشریه »اسکرین« فیلم فنلاندی »به زودی« با 
بازی شهاب حسینی را در فهرست مهم ترین آثار 
اروپایی، مورد توجه جشنواره های سینمایی در 

سال ۲۰۲۱ قرار داد.

تهیه کننده »خوب، بد و زشت« درگذشت
»آلبرتوگریمالدی« تهیه کننده فیلم هایی چون 
»خوب، بد و زشت« و »دار و دسته نیویورکی« در 

سن ۹۵سالگی درگذشت.

»مَگرالِن« در ۳ رشته نامزد جشنواره لیفت آف شد
بهترین  رشته   ۳ در  »مگرالن«  کوتاه  فیلم 
نامزد  بازیگران  کارگردانی، فیلمبرداری و گروه 
بین المللی  جشنواره  سالانه  جایزه  دریافت 

لیفت آف شد.

اصلاحات »قاتل و وحشی« اعمال شد
فیلم سینمایی »قاتل و وحشی« به کارگردانی 
حمید نعمت الله از فیلم های راه یافته به جشنواره 
اعمال اصلاحات  از  فیلم فجر پس  سی ونهم 

باردیگر به شورای صدور  پروانه نمایش رفت.

پیشتازی اکشن »تفنگدار« در گیشه کرونازده آمریکا
اکشن »تفنگدار« با بازی »لیام نیسون« ستاره 
معروف سینما، برای دومین هفته متوالی در 
صدر پرفروش های گیشه کرونازده آمریکا قرار 

گرفت.

در  ایرانی  کوتاه  فیلم  و  مستند  درخشش 
بنگلادش

مستند »سایه های بی خورشید« و فیلم کوتاه 
»تریشکو« در نوزدهمین جشنواره بین المللی فیلم 

داکا بنگلادش درخشیدند.
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»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »حسین بیک زاده شکوئی« 
- بنیان گذار گروه جغرافیای دانشگاه ملی سابق و چهره ماندگار - را گرامی می دارد

ورزشی

سوژه

»بهروز یاری«:

لباس هایمان را آتش می زنیم

بهروز یاری که به تنبیه بدنی کشتی گیران از سوی باشگاه 
استقلال متهم شده، گفت: هم پولشان را برمی گردانیم و 

هم لباس هایمان را جلوی باشگاه آتش می زنیم!
به گزارش »دنیای هودار« به نقل از ورزش سه، با گذشت 
بیش از یک ماه از اتفاقات و حواشی فینال لیگ برتر کشتی 
آزاد، نامه ای از سوی مدیرعامل باشگاه استقلال به دست 
رییس فدراسیون کشتی رسیده و جنجال بزرگی را به پا کرده 

است.
در این نامه مدیرعامل استقلال از جریمه 35 درصدی 5 
کشتی گیر و یک مربی و همچنین جریمه 70 درصدی 
بهروز یاری که به عنوان مشاور فنی در این تیم فعالیت 
می کرد، اشاره شده است. کشتی گیران استقلال که با نظر 
رضا یزدانی و دیگر اعضای کادرفنی قرار بود در فینال لیگ 
برتر روی تشک نروند و با تاکید رییس فدراسیون حاضر 
به مبارزه شدند، به شکل عجیبی از سوی باشگاه استقلال 

جریمه شدند.
عجیب ترین جریمه برای بهروز یاری است که به تنبیه بدنی 
و زبانی کشتی گیران و همچنین اخلال در اردوی تیم متهم 

شده است.
در همین راستا با بهروز یاری تماس گرفتیم که سال گذشته 
توانست با اترک خراسان شمالی به عنوان سرمربی نایب 
قهرمانی لیگ برتر را تجربه کند، اما امسال همکاری او با 
استقلال به حاشیه کشیده شد. در ادامه صحبت های بهروز 

یاری، دارنده مدال برنز جهان در سال 1994 را می خوانید:

تا به حال ندیدم به خاطر کشتی گرفتن جریمه کنند

حسن یزدانی جزو نوابغ کشتی ایران و جهان است و کشتی 
گرفتن مقابل او برای هر کشتی گیری یک فرصت محسوب 
می شود. حالا باشگاه استقلال به خاطر اینکه سجاد غلامی 
در فینال مقابل حسن یزدانی مبارزه کرده، او را 35 درصد 
جریمه کرده است. من روی صفحه اینستاگرام خودم هم 
نوشتم که یا آقای مددی، مدیرعامل باشگاه با زدن این نامه 
راه را اشتباه رفتی یا خودشان اشتباهی است. من هیچ 
کجای دنیا تا به حال ندیدم به خاطر کشتی گرفتن از قرارداد 

کشتی گیر پول کم کنند!

لباس این 7 نفر را جلوی باشگاه آتش می زنم!

تا قبل از پایان مسابقات در دور رفت هیچ پرداختی به 
کشتی گیران نشده بود. اولین بخش قرارداد را بعد از پایان 
دور رفت گرفتیم و قبل از فینال هم قسط دوم را دریافت 
کردیم. حالا سوال من این است که اگر تخلفی صورت گرفته 
بود، چرا به من پول پرداخت کردند؟ با این رفتار آقایان، من 
لباس آن 7 نفر را جلوی باشگاه استقلال آتش می زنم و 
صددرصد پول این باشگاه را هم قبل از لیگ بعدی به آن 
ها برمی گردانم؛ نه تنها من، بلکه تمام این 7 نفر. این 
چندرغازی که به ما دادند، به اندازه جیب خودشان بوده و در 

شان کشتی گیران نیست.

امضای مددی دیگر هیچ اعتباری ندارد

او  وقتی  نیست.  مدیر  اصلا  که  داد  نشان  مددی  آقای 
امضایی را پای نامه ای می زند، باید متن آن را بخواند. او با 
امضای این نامه و عدم اطلاع از تبعات آن نشان داد لیاقت 
مدیریت در این سطح را ندارد. از این به بعد هم امضای 
او اعتباری ندارد. مرجع تصمیم گیری کمیته انضباطی 
فدراسیون کشتی است و رای صادر شده نشان می دهد که 
چه کسی اشتباه کرده و چه کسی درست گفته است. محمد 
طلایی به خاطر تشویق کشتی گیران به حضور در مسابقه 
جریمه شده؛ مگر می شود؟ در زمان لیگ هم تلفن های 
زیادی به ما شد و به ما توهین شد، اما اعتراضی نکردیم. 
آقایان کشتی را با فوتبال اشتباه گرفتند. هنوز یادمان نرفته 
که یک ماه قبل آقای مددی با مدیرعامل فولاد در تلویزیون 

مناظره کرد و سیل اتهاماتی را علیه هم مطرح کردند.

من از برزگر شاکی هستم، فوتبالیست ها از 
علی پروین!

اگر من کسی را تنبیه بدنی کرده باشم، یا باید نامه پزشکی 
قانونی وجود داشته باشد یا یک شخصی مدعی شود که من 
او را کتک زده ام. گفته اند در نظم اردو اخلال ایجاد کردم. 
من در دوران کشتی گیری هم اخلالی ایجاد نکرده بودم. 
تنبیه زبانی هم که دیگر ادعای عجیبی است. اگر تنبیه زبانی 
جرم باشد که من هم باید از آقای منصور برزگر)سرمربی 
سابق تیم ملی کشتی( شاکی باشم که در آتلانتا خیلی به 
من فحش داد. به هر حال این طبیعی است که مربی در 
جریان مسابقه عصبانی می شود. همین آقای رضا یزدانی 
می تواند از رسول خادم شاکی شود که در المپیک لندن 
مربی او بود و موقع کوچ کردن خیلی کلمات را گفت. یا 

فوتبالیست ها باید از علی پروین شاکی باشند.

کشتی گیر پول گرفته که کشتی بگیرد

فدراسیون کشتی در حضور وزیر ورزش و به خاطر پخش 
تلویزیونی سعی کرد فینال به بهترین شکل برگزار شود. 
رییس فدراسیون از کشتی گیران خواسته کشتی بگیرند، 
اما کادرفنی به آن ها گفته کشتی نگیرید. منطقی این 
است که کشتی گیر مبارزه کند. اصلا آن ها قرارداد بسته 
اند که کشتی بگیرند. علی موجرلو را جریمه کردند و گفتند 
چرا باختی. کشتی گیری که با 20 میلیون جذب کردی، 
باید کشتی گیر 300 میلیونی را شکست دهد؟ موجرلو باید 

قاسمپور یا حسن یزدانی را شکست دهد؟ 

یزدانی و حبیبی اگر کاربلدند، سال بعد 
فینالیست شوند

همانطور که گفتم ما 7 نفری که باشگاه از ما شکایت کرده، 
ابتدای لیگ سال آینده صددرصد پولشان را برمی گردانیم 
چون به ما توهین شده. در کشتی خبری از رانت های 
فوتبال نیست. آقای رضا یزدانی و هادی حبیبی هم که تیم 
آماده ما را در ابتدای لیگ تحویل گرفتند و سوار قطار شدند، 
اگر خیلی کار بلدند، سال آینده یک تیم جمع و جور کنند 

و به فینال ببرند.

مکث

دهه 60 یک دوره مسابقات فوتبال بین روستاهای بخش 
که  برگزار می شد  در فیض آباد  نوروز  عید  ایام  در  داورزن 
از شهرستان سبزوار  تیم   4 اضافه  به  روستا  ده  از  بیش 

حضور می یافتند .
زمان جنگ بود و امکانات در حد صفر.

علاقه  و  عشق  با  که  بودیم  محصل  جوان  تعدادی  ما 
شخصی این مهم را انجام می دادیم. دو تا زمین استاندارد 
بود و  ابتدا چوبی  دروازه  تیر  کردیم.  البته خاکی درست 
اداره  از  بود  مکافاتی  هر  به  تور هم  و  آهنی شد  سپس 

تربیت بدنی سبزوار گرفتیم.
از پنجم فروردین استارت مسابقات می خورد و 12 فروردین 

به پایان می رسید.
جمعیت زیادی به تماشا می  آمدند و زنان و مردان فیض آباد 

هم علاقه شدیدی پیدا کرده بودند.
14 تیم از 14 روستا هرکدام با تعدادی هوادار و اداره کردن 
به ما  اما مردم چنان  بود  واقعاً دشواری  این تیم ها کار 
کمک می کردند که به تیم ها صبحانه و نهار هم می دادیم. 
یکی نان تازه می آورد،  یکی کره محلی و یکی تخم مرغ 
و... کار وقتی مردمی و از روی صداقت باشد خود مردم به 
بهترین نحو ممکن آن را انجام می دهند. ولی باید صداقت 

داشت.
و  هزینه  کمترین  با  مهیج  و  زیبا  دورهمی  یک  خلاصه 

سروصدا.
خیلی  مسابقات  هیجان   1361 سال  که  نخست  دور  در 
دیگر  آبادی  یک  تیم  و  فیض آباد  اول  تیم  بین  بود  بالا 
درگیری بدی حادث شد و آن هم به دلیل ناسزایی بود که 
این  با  کرد  نثار  روستا  اهالی  کل  به  مقابل  تیم  بازیکن 
وجود ما که درون زمین بازی بودیم اجازه ندادیم بازیکنان 
زد  واقعاً حرف زشتی  بازیکن حریف  درگیر شوند هرچند 
اما مگر تماشاگری که کنار زمین ایستاده و به ناموسش 
ناسزا گفتند آن هم جوانان روستایی که به شدت روی این 

موضوع حساسیت دارند را می توان کنترل کرد...
دردسر ندهم. ما که بازیکن بودیم مابین جمعیت و تیم 
اما  از هردو طرف کتک خوردیم  ایستاده بودیم و  مقابل 
اجازه ندادیم اتفاق ناخوشایندی بیفتد چون به آبروی جمع 
و روستا فکر می کردیم. هر جور بود تیم حریف را سوار 
یک دستگاه مینی بوس کردیم و با اسکورت محلی راهی 

روستای خودشان کردیم.
معذرت خواهی  و  ایستادند  حریف  تیم  بزرگتر  دوسه 
اما  بازیکن هتاک  بود  با وجودی که کتک خورده  کردند 
اینها عاقل تر بودند و سال بعد دوباره همین تیم را دعوت 
کردیم. جمعیت زیادی آن ها آورده بودند و ماهم دو ساعت 
قبل از بازی توسط بزرگترها مردم را توجیه کردیم که حق 

میزبانی را بجا بیاوریم و این دیدار برای آشتی کنان است. 
در حالی که با کوچکترین اتفاقی هردو طرف آمادگی دعوا 
را داشتند ولی ما بازیکنان به خودمان قول دادیم که خیلی 
کرده  دعوت  هم  ژاندارمری  نیروی  البته  کنیم.  مراعات 
بودیم. بازی یک - یک مساوی تمام شد و رابطه عادی شد 

و دیگر چنان اتفاقی در 6 دوره مسابقات نیفتاد.
اگر  بگویم  که  بود  این  داستان  این  بیان  از  من  منظور 
مربیان و بازیکنان درون زمین مراقب رفتار و گفتار خود 
باشند هرگز روی سکوها و بینندگان و دور و بری ها اتفاقی 

نمی افتد.
حرکات کنعادنی زادگان بازیکن پرسپولیس را در دو هفته 
پیش بیاد بیارید... داور به اشتباه پنالتی گرفته بود. هر 
داور دیگری عهم بود ممکن بود همین پنالتی را بگیرد. 
زمین و زمان را کنعانی زادگان به هم می بافت و چنان 
فریاد می کشید که انگار اتفق ناخوشایندی برایش افتاده 
که صدایش  بودند  گرفته  را  دهانش  جلو  نفر  ده  هست. 

خاموش شود ولی مگر می شد....
درگیری بازیگنان گل گهر و تراکتورسازی را ببینید...

روی  تماشاگری  که  می دهد  رخ  حالی  در  اتفاقات  این 
سکوها نیست.

تصور کنید اگر تماشاگری روی سکو بود چه فاجعه ای به بار 
می آمد.

فوتبال  و  مدیریت  جنس  از  باشگاه ها  مدیران  متأسفانه 
نیستند؛ یا سفارش شده اند و یا کاسبکار و آمده اند دو تای 

خود را 200 تا کنند.
مربیان برای نتیجه گیری دست به هر بی اخلاقی می زنند 
)نه همه مربیان که معدودی انگشت شمار هنوز داریم که 
ریشه دارند( برخی برای نتیجه گرفتن از دعا و جادو و جنبل 
تا نگاه به دلال هایی که بلدند با داوران و تیم ها و بازیکنان 
و بازیکن رقیب و... لابی کنند تا اعتراض های آنچنانی روی 
نیمکت. چنان التهاب را به تیمشان می دهند که بازیکن 
خود را محق می داند با هر سوت داور به سمت او یورش 
ببرد و بعد بازی هم داریم می بینیم که چه فحاشی ها و 

چه بزن بزنی راه می اندازند.
مربی تیم سرشناس بعد از گذشت ده هفته از لیگ هنوز 
هم بعد هر بازی بهانه می آورد که نمی خواهند من موفق 

شوم و به یک تیم خاص اشاره می کند.
یکی نیست بپرسد آقاجان... تو تیمت را درست راهنمایی 
کن و بازیکنانت را اداره کن هیچ نیرویی نمی تواند جلوی 

موفقیت یا شکست ها را بگیرد.
رئیس هیئت مدیره یکی از بزرگترین باشگاه های ایران از 
ادبیات چاله میدانی برای مربی تیمش استفاده می کند و 
انتظاری  این فوتبال چه  از  تازه طلبکار هم هست، حال 

داریم؟
از این میدان پر دست انداز یقیناً فرشته به عمل نمی آید.

حالا همین مانده بود که مدیرمسئول یک روزنامه سیاسی 
در خرداد ٨٨  که  کریمی  علی  که  کند  ادعا  بیاید  معتبر 
دستبند سبز بسته بود لیاقت ریاست فدراسیون فوتبال را 
ندارد! ببینید تا کجاها فوتبال رسوخ کرده و نسخه آن را 

کجاها و چه کسانی می پیچند.
انتظار داریم از این شوره زار گل های خوش رنگ و بو بروید؟

در شوره زار هیچ گل خوشبویی نمی روید!

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار
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»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »قاسم کویتی پور«ورزشی
 - پیشکسوت فقید دوومیدانی - را گرامی می دارد

پارکورکار ایرانی فاتح مدال طلای قهرمانی آسیا شد
مهسا صمیمی- ملی پوش پارکور بانوان ایران به مدال طلای مسابقات 

قهرمانی آسیا که به صورت مجازی برگزار شد دست پیدا کرد. این 
مسابقات برای نخستین بار و با توجه به شیوع ویروس کرونا به 

صورت مجازی برگزار شد و نفرات برتر از 16 کشور آسیا با هم به 
رقابت پرداختند.

کرونا اردوی تیم های ملی والیبال ساحلی را تعطیل کرد
اردوی تیم های ملی والیبال ساحلی کشورمان در بندرخمیر به دلیل ابتلای 

چند اردونشین به کرونا تعطیل شد. دکتر چنگایی ضمن آرزوی سلامتی 
و موفقیت و سرافرازی برای مربیان و بازیکنان تیم ملی، تصریح 

کرد: این تصمیم تعطیلی، در راستای سلامتی همه این عزیزان و 
جلوگیری از انتشار بیماری کووید ۱۹ بوده است

تبانی نبود؛ برخی بازیکنان هماهنگی منفی داشتند
کمیته  تصمیم  به  اشاره  با  هندبال،  فدراسیون  رئیس  پاکدل-  علیرضا 

و  تیم های سپاهان  دیدار  فدراسیون هندبال در خصوص  انضباطی 
فرازبام خائیز دهدشت اظهار داشت: شائبه تبانی در ابن دیدار مطرح 

شد اما در کلیت کار به این نتیجه نرسیدیم و به قول معروف شاهد 
هماهنگی منفی بین برخی بازیکنان دو تیم بودیم.

حمایت فدراسیون کشتی از کشتی گیران استقلال
فدراسیون کشتی از کشتی گیرانی که به دلیل کشتی گرفتن در فینال لیگ برتر 

ازسوی باشگاه استقلال جریمه شده اند، حمایت خواهد کرد. امیرمحمد یزدانی، 
نادر حاج آقانیا، محمدرضا سرگو، سجاد غلامی، عباس فروتن و علی 

موجرلو کشتی گیرانی بودند که ازسوی این باشگاه با جریمه 35درصدی و 
یونس امامی با جریمه 65درصدی از قرارداد محکوم شدند.

تغییرات در قوانین ضد دوپینگ از سوی فدراسیون جهانی وزنه برداری 
فدراسیون جهانی وزنه برداری تغییراتی در قوانین ضد دوپینگ خود به 

وجود آورد.  فدراسیون جهانی وزنه برداری می گوید در چند هفته 
آینده وبینارهای پیشگیرانه ضد دوپینگ برای فدراسیون های 

عضو خود در بسیاری از زبان ها برگزار خواهد کرد که بسیار 
مفیدتر از ارسال سندی پر از تعاریف قانونی خواهد بود.

استراحت ۸ روزه بوکسورها پس از پایان اردوی کیش 
اردوی تیم بوکس جوانان که از دو هفته قبل در جزیره کیش آغاز شده بود، 

روزگذشته- 6بهمن ماه به پایان رسید. در این اردو که 14روز به طول 
انجامید، 13بوکسور حضور پیدا کردند و رقابت های انتخابی درون 

اردویی هم برگزار شد تا عیار فنی بوکسورها مشخص شود. اردوی 
بعدی تیم جوانان به میزبانی اهواز برگزار خواهدشد.

کهرنگی: هیچ ورزشکاری در فدراسیون تیراندازی حاشیه امن ندارد
 نایب رئیس بانوان فدراسیون تیراندازی دراین خصوص که باتوجه به اینکه 

سهمیه تیراندازی به نام کشور است نه ورزشکار و آیا پشتیبانی برای 
المپین ها درصورت افت رکورد، مصدومیت، دوپینگ و یا موارد 

دیگر درتیم ملی وجود دارد، گفت: همین حالا هم ما درتمرینات 
و اردوها، تیراندازان پشتیبان داریم.

دبل دبل »حدادی« و پیروزی سیچوان در لیگ بسکتبال چین
 درهفته سی وچهارم لیگ حرفه ای بسکتبال چین، تیم سیچوان با تیم شانگهای 

جیوشی روبروشد و درنهایت این تیم دروقت اضافه دوم و بانتیجه۱۳۶ 
بر۱۲۹ پیروزمیدان شد.ستاره تیم ملی بسکتبال کشورمان دراین دیدار 

برای تیم سیچوان ۲۵دقیقه بازی کرد و با درخشش خود ۱۰امتیاز، 
۱۴ریباند و ۵پاس منجر به گل را کسب و موفق به دبل دبل شد.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

درگیری های  داستان  بسیار،  آبروریزی های  از  سرانجام پس 
عجیب »مهدی رسول پناه« و باشگاه پرسپولیس )شما بخوانید 
یحیی گل محمدی( به پایان رسید و آقای دندانپزشک، به 
بدترین نحو ممکن از هیات مدیره باشگاه خارج شد، حالا اینکه 
کی راست می گفت و حق با کی بود، بماند که با گذشت زمان 
به مرحله اثبات برسد)!(، همچنین »علی رغبتی« هم پس از 
حدود دو سال حضور در هیات مدیره پرسپولیس و چندین 
بار گزینه مدیرعاملی شدن، باشگاه را ترک کرد، تا هیات مدیره 

سرخپوشان پایتخت، دچار تغییر و تحولاتی اساسی شود.
از فشار هواداران و رسانه ها، وزارت ورزش و  سرانجام پس 
جوانان با استعفای مهدی رسول پناه )البته ما که استعفایی از 
جناب دندانپزشک ندیدیم!( و علی رغبتی موافقت و همزمان 

جانشینان این دو را معرفی کرد.
وزارت ورزش و جوانان، »جعفر سمیعی« - مدیرعامل باشگاه - و 
»مجید صدری« ملقب به مرد مخابراتی ایران را جایگزین دو 
عضو مستفی هیات مدیره پرسپولیس کرد، تا ترکیب هیات 
مدیره باشگاه پرسپولیس، فعلا چهار نفره شود و جعفر سمیعی، 
مجید صدری، محمد فیاض و محمد علیپور اعضای فعلی 

هیات مدیره باشگاه باشند.

تکلیف عضو پنجم هیات مدیره باشگاه پرسپولیس، هنوز 
مشخص نیست، اما عده ای هنوز هم شانس مصطفی قنبرپور 
را برای رسیدن به صندلی هیات مدیره پرسپولیس بالا می دانند، 
مدیری که شاید با سابقه درخشانی که در پیکر فوتبال دارد، 
می توانست بهترین انتخاب وزارت ورزش باشد. اما نکته ی 
مهم، حضور مجید صدری در باشگاه پرسپولیس است. رزومه 
عضو جدید هیات مدیره پرسپولیس بسیار پربار است، اما در 
همان حوزه مخابرات و نه چیز بیشتر، مجید صدری مدیرعامل 
سابق شرکت مخابرات است و عمده دوره فعالیت خود را در 

پست های این چنینی سپری کرده اند.
او همچنین در پست هایی چون ریاست کمیسیون اینترنتی 
سازمان نظام صنفی رایانه ای تهران، مشاور ریاست سازمان 
مرکز  رئیس  مشاور  رادیویی،  ارتباطات  و  مقررات  تنظیم 
تحقیقات مخابرات ایران، مشاور مدیرعامل شرکت مخابرات 
در  ارتباطی  سرویس های  بر  نظارت  مدیرکل  تهران،  استان 
سازمان تنظیم مقررات وارتباطات رادیویی، مدیرکل پشتیبانی 
فنی دیتای شرکت مخابرات استان تهران و مدیرکل مشترکین 
و متقاضیان دیتا در شرکت دیتا حضور داشته و مدتی را نیز در 

رایتل و صبانت سپری کرده است.
نخستین تجربه ورزشی مجید صدری، با عضویت در هیات 
مدیره باشگاه پرسپولیس شروع خواهد شد. تا به اینجای کار 
در سرویس های  پرسپولیسی ها مشکلاتی  اگر  بدون شک، 
ارتباطی داشته باشند خیالشان با حضور جناب صدری راحت 
است، اما واقعا در مقوله مدیریت باشگاه، می توانند در همان 

حد کارآمد باشد؟
باشگاه  مجمع  در  تائید  از  پس  ورزش،  وزارت  اعلام  با 
پرسپولیس، صدری به عضویت هیات مدیره پرسپولیس درآمده 

است. اما پرسشی که پیش می آید اینجاست که مجمع باشگاه، 
با چه مشخصه هایی صدری به عنوان عضو جدید هیات مدیره 

باشگاه معرفی کرده است؟
مجید صدری به عنوان یک مدیر موفق در کشور محسوب 
می شود، اما چرا در همان حوزه ارتباطات از تجربه او استفاده 
نمی شود و چه اصراری برای حضور او در پرسپولیس وجود 
دارد؟ اصلا رویکرد وزارت ورزش در انتخاب اعضای هیات مدیره 
استقلال و پرسپولیس چیست؟ اگر نگاهی به اعضای هیات 
مدیره سرخابی ها بیاندازیم، از هر قشری نماینده حضور دارد جز 
فوتبال و فوتبالی ، در استقلال که مدیریت باشگاه به هتلدار، 
برج ساز، عضو شورای شهر و صاحب کارخانه سپرده شده 
است، در پرسپولیس هم پس از رفتن یک دندانپزشک، مدیرکل 

حراست وزارت ورزش و مرد مخابراتی حضور پیدا کرده اند.

و اما وزارت ورزشی که طبق معمول به انتصاب های عجیب و 
غریبش ادامه می دهد و استقلال و پرسپولیسی که به محله برو 

بیای مدیران غیر ورزشی شده است.
انتصابات وزارت ورزش همچنان ایجاد شائبه می کند، حالا 
باید دید با حضور مجید صدری در هیات مدیره پرسپولیس 
چه اتفاقاتی خواهد افتاد، شاید پرسپولیسی شدن صدری با 
سیاست وزارت ورزش به موضوع خصوصی سازی پرسپولیس 
مربوط شود و شاید هم به داستان رفاقت دیرینه صدری با 
دولت  وزیر  پرسپولیسی ترین  جهرمی،  آذری  جواد  محمد 
دوازدهم پای مرد مخابراتی را به پرسپولیس باز کرده است، 
گرچه اخباری مبنی بر سپردن سمت ریاست هیات مدیره 
باشگاه پرسپولیس هم به صدری شنیده می شود، حالا باید دید 
در آینده هیات مدیره پرسپولیس چه شرایطی خواهد داشت...

در ادامه انتصابات شائبه برانگیز وزارت ورزش؛ 

صدری، از مخابرات تا پرسپولیس!

مستطیل سبز

محمدرضا ولی زاده

  دبیر سرویس ورزشی
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صحبت از تنها بانوی ژیمناست اعزامی ایران به المپیک است. 
دختری که لقب کم سن و سال ترین ورزشکار تاریخ ایران را یدک 
می کشد. جوان ترین ژیمناست حاضر در المپیک ۶۴ توکیو بود 

و شاید هم کم سن وسال ترین در آن المپیک.
در المپیک ۶۴ توکیو جوان ۱۹ ساله ای به نام »یوشین یوری 
ساکایی«، که در نزدیکی هیروشیما به دنیا آمده بود، مشعل 
اصلی ورزشگاه را روشن کرد. آن زمان ۱۹سال از شکست ژاپن 
در جنگ جهانی دوم سپری شده بود. ژاپنی ها توکیو ویران شده 
را بازسازی کرده بودند و می خواستند با برگزاری مسالمت آمیز و 
منظم بازی های المپیک اقتدار خود را به جهانیان نشان دهند.

دونده نامدارماراتن  بکیلای  آبیب  توکیو،   ۶۴ المپیک  در   
را  برهنه می دوید دومین طلای خود  پای  با  اتیوپی که  از 
در  نبود.  ایران  ورزش  مراد  وفق  بر  اوضاع  اما  آورد  به دست 
توکیو جهان پهلوان تختی برای آخرین بار به روی تشک رفت و با 
شکست مقابل جوان قدرتمندی به نام احمد آییک از ترکیه 
چهارم شد. صنعت کاران و اکبر حیدری برنز گرفتند اما کاروان 
۶۳ نفره ورزش ایران، خصوصا کشتی در حد انتظار ظاهر نشد.

اما به اعتقاد کارشناسان آن روز ورزش، دستاورد بزرگ کاروان 
۶۳ نفره ورزش ایران حضور نخستین بار چند دختر ورزشکار 
ایرانی در دوومیدانی و ژیمناستیک بود. دخترانی که با هزار 
امید و آرزو پای در میدان المپیک گذاشته بودند و در میان 
آنان یک نفر از ویژگی منحصربفردی داشت. دختری که به دلیل 
سن وسال کم، نامش در تاریخ ورزش این مرز و بوم جاودانه شد. 
به منظور ثبت خاطرات این بانوی المپیکی، سواربرقطارزمان به 
۶۵ سال قبل بازمی گردیم و »جمیله سروری« سخن را چنین 

آغاز می کند:

پدرم کارمند وزارت خارجه بود و دوستان ورزشکار زیادی 
داشت. خودش ورزشکار مشهوری نبود اما جدیت فراوانی در 
آموزش من به خرج می داد.  پنج سال بیشتر نداشتم که 
حرکات ابتدایی ژیمناستیک را در منزل و زیرنظر پدرم انجام 
می دادم. او فردی بسیار منظم، مقید و درعین حال سختگیر 
بود. با آنکه کودک بودم  و از سختگیری های پدرم گریزان، 
کار  ژیمناستیک  ساعت ها  و  نداشتم  اعتراض  جرات  اما 
می کردم. آن روزها منطقه قلهک زندگی می کردیم اما پدرم 
به جهت اینکه باشگاه، مدرسه و کلاس باله و هنر من به هم 
نزدیک باشد به خیابان کالج نقل مکان کرد. تمرینانم را در 
کاخ ورزش انجام می دادم و همزمان درس و کلاس های دیگر 
را پی می گرفتم. آن روزها ژیمناستیک بانوان تازه راه اندازی 

جدیت  با  پرنده  اکبر  و  عسگری  احمد  مرحوم  بود.  شده 
پیگیر کار بودند و ما در گوشه ای از سالن کاخ ورزش تمرین 
می کردیم. آن برهه ژیمناست های چکسلواکی حرف اول را در 
دنیا می زدند.  به همین دلیل مسئولان وقت ورزش، یک زن و 
شوهر مربی از این کشور را به ایران آوردند تا ورزشکاران را 
تمرین دهند. بدین ترتیب دختران زیرنظر خانم »ویراکرمالوا« 
آموزش را پیگیری کردند. آن زمان مسابقات تنها در دو بخش 
خردسالان و بزرگسالان برگزار می شد و من مرتب به عناوین برتر 
دست می یافتم. خبری از اعزام به رقابت های بین المللی نبود 
توکیو   ۶۴ المپیک  در  ایران  ورزشکاران  حضور  زمزمه  اما 
شنیده می شد. مسئولان می خواستند چند نفر از بانوان را 
هم به این مسابقات اعزام کنند. چند دختر در مواد مختلف 
دوومیدانی انتخاب و من از ژیمناستیک انتخاب شدیم. برای 
این منظور چندبار مسابقه دادم و عملکردم بهتر از همه بود 
درحالی که فقط  ۱۳ سال داشتم. آن زمان قانون بین المللی 
را  المپیک  مسابقات  در  ساله ها   ۱۶ از  کمتر  اجازه حضور 
نمی داد اما نمی دانم چه شد که در مورد من استثناء قائل 
شدند. برگزارکنندگان المپیک تصمیم گرفته بودند یک تیم 
آزاد ژیمناستیک نیز از کشورهای مختلف در المپیک شرکت 
داشته باشد. آن زمان مسابقات فقط به صورت تیمی برگزار 
می شد و تک وسیله نداشتیم و من به اتفاق ۴ ژیمناست از 

کشورهای مختلف در قالب یک تیم آزاد مسابقه دادیم.

سروری در پاسخ به این پرسش که احساس آن روزش 
از حضور در المپیک چه بود، می گوید: من فقط اسم المپیک را 
شنیده بودم و هیچ اطلاعی از عظمت این مسابقات نداشتم. 
اصلا تا آن روز در هیچ مسابقات خارجی شرکت نکرده بودم. 
وقتی وارد توکیو شدیم نمی دانستم باید چه کار کنم. هنوز 
۱۴ سالم کامل نشده بود. خانم »پیرنیا« سرپرست بانوان کاروان 
و »جلال بازرگان« رئیس وقت فدراسیون هم در توکیو حضور 
داشتند.  پس از استقرار در محل اقامت، یک خانم ژاپنی را 
فرستاده بودند تا مرا به سالن تمرین ببرد و چندروز پیش از 
مسابقه تمریناتم را پیگیری کنم. وقتی وارد محل تمرین شدم 
از دیدن آن همه وسایل مدرن و امکانات، هاج و واج مانده 
بودم. من که سال ها در زیرزمین باشگاه کوچک تمرین کرده 
بودم هرگز چنین مکان و امکاناتی را در ذهنم تصور نمی کردم. 
استرس تمام وجودم را گرفته بود به جای اینکه وارد سالن تمرین 
شوم به خوابگاه برگشتم. چنان تب کرده بودم که در بیمارستان 
بستری شدم. سه روز آنجا خوابیدم. به هیچ عنوان نمی خواستم 
مسابقه بدهم. رئیس فدراسیون و دیگر مسئولان آنقدر با من 
حرف زدند که مجاب شدم وارد میدان شوم. روز مسابقه به 
اتفاق ژیمناست های دیگر کشورها در قالب تیم آزاد به نمایش 
پرداختیم. هرکدام از یک کشور رفته بودیم و شناختی از یکدیگر 
نداشتیم. وظیفه داشتیم کارمان را به نحو مطلوب انجام دهیم. 
نمایش قابل قبولی ارائه کردم و مورد تشویق بسیار  جمعیت 
حاضر قرار گرفتم. آن ها به خاطر سن و سال کم من دوچندان 
تشویقم کردند. تازه متوجه شدم حضور در میادین بین المللی 

و بزرگی چون المپیک چه تفاوت فاحشی با مسابقات داخلی 
دارد. بعد از مسابقات ژاپنی ها مرتب به دیدنم می آمدند و از 
بس کوچک بودم خانم های ژاپنی عروسک هدیه می آوردند! آن 
روزها تصور نمی کردم تاریخ ساز شده ام و اولین دختر ژیمناست 
ایرانی شرکت کننده در المپیک هستم. این رکورد بیش از نیم 
قرن است که پابرجاست. از توکیو که برگشتم همه فکر و ذکرم 
ورزش و ژیمناستیک بود. این ورزش باعث شد تا از کلاس 
موسیقی باز بمانم. مسئول هنرستان موسیقی با پدرم اتمام 
حجت کرده بود یکی را انتخاب کنم، موسیقی یا ژیمناستیک، 
اعتقاد داشتند ژیمناستیک باعث سفتی انگشتان می شود و در 
صورت ادامه، نرمش لازم برای نواختن پیانو را نخواهم داشت. 
من و پدرم موسیقی را رها کردیم و ژیمناستیک را انتخاب 

کردیم.

از بانوی المپیکی از آن شور و حرارت می پرسم و اینکه 
چرا به یکباره از کورس قهرمانی باز ماند؟ نگاهی به دوردست ها 
می اندازد و پاسخ می دهد: پدرم از طرف وزارت خارجه ماموریت 
به  اعزام  برای  بورسیه من  دستور  پاکستان.  رفت  و  گرفت 
یکی از دو کشور ژاپن یا شوروی صادر شده بود تا در آنجا 
که ژیمناستیک قدرتمندی داشتند به تمریناتم ادامه دهم. 
به همین منظور ۶ ماه در ایران ماندم تا شاید کارم درست شود 
اما برخی کارشکنی ها باعث شد تا کار به تاخیر افتد. سرخورده 
و مغموم شدم. دوری از خانواده و نامعلوم بودن وضعیت 
آینده دلسردم کرد. به ناچار راهی پاکستان شدم و به خانواده 
پیوستم. امیدوار بودم دنبالم بفرستند اما خبری نشد. متاسفانه 
پاکستان ژیمناستیک نداشت و من  نه می توانستم تمریناتم 
را پی بگیرم و نه از ایران خبری می رسید و مجموعا نزدیک به 
سه سال آنجا بودیم و کاری نمی توانستم بکنم. کم کم از فرم 
قهرمانی خارج شدم. آنجا مدتی به مدرسه شبانه روزی رفتم اما 
اصلا راضی نبودم.  نهایتا به اتفاق مادرم به ایران برگشتیم. قرار 
بود مسابقات انتخابی برگزار شود. ۱۹ سال داشتم و سه سال 
از تمرین و آمادگی دور شده بودم. بلافاصله رفتم امجدیه 
سابق و خانه ژیمناستیک فعلی تمریناتم را شروع کردم اما 
متوجه شدم از کورس قهرمانی خارج شده ام و به این زودی ها 
نمی توانم خودم را آماده کنم. آن روزها مرحوم »تقی وصالی« 
رئیس فدراسیون بود و تشویقم کرد به کار آموزش و مربیگری 
بپردازم. همین کار را کردم. بعدها رفتم آموزش وپرورش و 
سال ها در آنجا معلم ورزش و ژیمناستیک بودم. در ادامه و 
برای تکمیل دوره مربیگری به اتفاق چندنفر از بانوان دیگر 
پشت  را هم  فرانسه شدیم. سپس کلاس های داوری  عازم 
سر گذاشتم. سال ها به مربیگری و داوری پرداختم تا اینکه 

رفته رفته در امور اجرایی هم وارد کار شدم.

تفاوت  درباره  باتجربه  و  ارزشمند  پیشکسوت  این  از 
تمرینات و مسابقات ورزش و ژیمناستیک گذشته و امروز 
می پرسم، می گوید: آن روزها ورزش فقط عشق و علاقه بود. 
بدون امکانات و توقعات. نه از تغذیه آنچنانی خبری بود و نه 
از پزشک روانشناس و بدنساز و...! هرچه بود به اراده و تلاش 
خود ورزشکاران بستگی داشت. یک دست لباس ورزشی برای 
تمرین نمی دادند چه برسد به جوایز ارزنده و حمایت های دیگر. 
سخت گیری های بی اندازه پدر و مربی از یک سو و دشواری های 
تمرین و مسابقه در سالن ها و وسایل غیراستاندارد از طرف دیگر 
اراده ام را پولادین کرده بود. بدون توقع و با تمام وجود تمرین 
می کردیم. درست مانند پادگان نظامی، با تمام این احوال 
اختلاف  آن روز ما با سطح اول ژیمناستیک جهان به مراتب 
کمتر از امروز بود. امروزه، علم تمرین، بدنسازی، تغذیه، لوازم 
ورزش و امکانات بسیار پیشرفت کرده اما ما نتوانسته ایم 
خودمان را با شرایط وفق بدهیم. ورزشکاران گذشته دنبال 

پول و شهرت نبودند. ما تنها به خاطر اثبات شایستگی و اقتدار 
ورزش می کردیم. 

از نایب رئیس پیشین فدراسیون در ارتباط با سیر تحول 
ژیمناستیک می پرسم، پاسخ می دهد: ژیمناستیک ورزش پایه 
است. تمام دنیا اهمیت و جایگاه آن را درک کرده اند اما ما هنوز 
این مهم را باور نداریم. نزدیک به صدسال از آمدن این ورزش 
به ایران سپری می شود. طی حدود یک قرن، هیچگاه نگاه 
مسئولان نسبت به ورزش های پایه خصوصا ژیمناستیک عمیق 
و دقیق نبوده، شخصا ۶۵ سال برای این ورزش زحمت کشیدم. 
اما فقط ۱۰ سال بیمه دارم. سال های طولانی در انجمن بانوان 
و فدراسیون فعالیت کردم بی آنکه چشمداشت و توقعی در 
میان باشد. تنها توقع احترام بوده که آن هم ادا نشده است. 
مرحوم تقی وصالی در دوره ریاست برای ژیمناستیک خیلی 
زحمت کشید. شخصا هر روز در سالن حضور پیدا می کرد و 
ساعت ها تمرین قهرمانان را زیرنظر می گرفت. بیشترین اعزام و 
تلاش در زمان او صورت گرفت. برادران افشارزاده هم عملکرد 
قابل قبولی داشتند و شادروان گوهرخانی در طول دوران کوتاه 
مسئولیت اش خیلی تلاش کرد. دیگر مسئولان نیز در حد توان 
و امکانات کار کردند اما طی چندسال اخیر بیش از کار، پای 

شعار و حاشیه در میان بوده است.

و بالاخره از بانویی که ۶۵ سال عمر خود را برای ورزش 
و ژیمناستیک صرف کرده درخصوص اوضاع کنونی می پرسم، 
اصرار من، خاطرنشان  از  ندارد پاسخ دهد.  پس  ابتدا قصد 
می کند: آشفته بازاری است که امیدوارم هرچه زودتر پایان پذیرد 
و این کابوس تمام شود تا فردی آگاه و توانمند مسئولیت را 
برعهده بگیرد. کسی که مدیریت کرده و به معنی واقعی کلمه 
با الفبای ورزش آشنا باشد. در قاموس ورزش احترام به بزرگتر، 
رعایت ادب و نزاکت شرط اول است. آنچه بر زبان می آورم 
به خاطر خودم نیست چرا که ما آرد خود را بیخته و الک مان را 
آویخته ایم. مزد زحمات مان را هم با دوخط نامه دادند و به خانه 
برگشتیم. امروز همین که در کنار خانواده و سلامت هستم 
خداراشاکرم. عشق ما این است که با احترام به سالن مسابقات 
دعوت شویم و رقابت ها را تماشا کنیم. کاری که مسئولان 
این ورزش طی چندسال گذشته  از آن دریغ کردند.  مایلم از 
ژیمناست هایی که اخیرا لطف کردند و به طور خودجوش برای 
من مراسم تجلیل برگزار کردند قدردانی کنم. واقعا انتظار این 
همه لطف و محبت را نداشتم. از این جمع و تمام کسانی که 
به دلیل شرایط کرونایی و محدودیت مکان نتوانستند در مراسم 
حضور پیدا کنند اما دل شان اینجا بود تشکر می کنم. امیدوارم 
حاشیه ها و نامهربانی های فعلی از جامعه ژیمناستیک رخت 
ببندد و در آینده نه چندان دور بار دیگر اتحاد، همدلی و رفاقت 

در این خانواده حرف اول و آخر را بزند...

»دنیای هوادار« پای صحبت جوان ترین ورزشکار اعزامی به المپیک؛

جمیله سروری: پدرم عامل اصلی حضور من در ژیمناستیک بود 
مبهوت عظمت المپیک توکیو شده بودم 
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